
Referat fra FAU-møte Smestad ungdomsskole, Lillehammer 30.8-22 

Tid: 18.00 – 20.00 

Sted: Smestad Ungdomsskole  

Til stede:  

8A v/Aud Kjersti Ansnhus 

8B v/Stian Karlsen og Tina Friis Mogensen 

8C v/Esben Dybvik og Silje Skogen 

8D v/ Eileen Strand Rønning og Eva Tyldum 

9A v/Anita Simensen 

9B v/Tina Friis Mogensen 

9C v/Ole Petter Østerbø 

9D v/Malin Vasslid 

10A v/Mariann Bjelle og Valborg Madslien 

10B v/Pål Brekke Indregard 

10C v/Lars Petter Bergum og Thorstein Hernes 

10D v/Remi Hytten 

Forfall:  

9E 

Møteleder:  Rektor Lisbeth Solvang 

Referent:  Mariann Bjelle 

Saksnr Sak Oppfølging 

1/22-
23 

Presentasjon av alle som var til stede  

2/22-
23 

Valg av leder, nestleder og sekretær skoleåret 2022/2023 
(etter en introduksjon fra Lisbeth med en kort forklaring på hvilke utvalg og 
grupper man forventes å delta i fra FAU) 
 
Leder: Esben Dybvik 
Nestleder: Aud Kjersti Anshus 
Sekretær: Mariann Bjelle 
 

 

3/22-
23 

Konstituering av FAU skoleåret 2022/2023 
Godkjent  
 

 

4/ 22-
23 

Presentasjon av skolen 
Rektor Lisbeth fortalte litt om følgende tema:  
 
Dembra-samarbeidet som startet i fjor. Et samarbeid med Nansen 
fredssenter. Erfaringene er gode, og man ser allerede positive resultater 
via elevundersøkelsen fra dette arbeidet. Les mer om Dembra her: 
https://dembra.no/no/ 
 
Skolemiljø-arbeidet I Lillehammer ønsker man at alle elever skal gå på en 
skole, der alle har det trygt og godt. På Smestad jobber man for at elevene 
våre skal ha det , respektere hverandre og være en skole der alle er 
bevisste og bidrar til et godt skole- og læringsmiljø. Sammenhengen 
mellom det sosiale og det faglige, står sterkt for skolen. I fagfeltet kalles 

 
Rektor 

https://dembra.no/no/


dette fellesskapende didaktikk. I et forebyggende perspektiv, er skolen 
bevisste viktigheten av å ha det trygt og godt, skape mestringsopplevelser 
for elevene i fellesskapet med andre, og bygge gode relasjoner. I den 
sammenheng er også elevmedvirkning viktig, både i timene og gjennom 
elevrådet.  
 
Dette skoleåret vil har skolen etablert et miljøteam på skolen, der 
miljøterapeutene og sosiallærer har et spesielt ansvar for oppfølging av 
aktiviteter i friminutt – etter innspill fra elevrådet. 
 
Smestad er en kompetanseorientert skole, der kompetanse er å kunne 
tilegne seg og anvende kunnskaper og ferdigheter til å mestre utfordringer 
og løse oppgaver i kjente og ukjente sammenhenger og situasjoner. Her 
henger det sosiale og det faglige tett sammen. Alle kommer gjennom 
ungdomsskolen, men man ser enda lengre og har ambisjoner om at man 
også skal komme seg gjennom videregående skole på en god og positiv 
måte. Dette arbeidet starter før vgs, og det sosiale er en viktig faktor for å 
lykkes.  
 
Vurderingspraksis for læring. Det er laget en foreldreveilder, der man kan 
lese om skolens praksis og bakgrunnen for dette arbeidet. Veilederen er 
sendt ut på e-post til alle.  
 
Det er kommet innspill i forkant av FAU-møtet, med spørsmål til denne 
måten å gjennomføre vurdering og tilbakemelding til elever på. Dette 
synliggjør behovet for tydelig informasjon og man skal bruke tid på dette 
temaet på høstens foreldremøter, blant annet.  
 

5/ 22-
23 

Vedtekter for FAU ved Smestad skole 
Det er utarbeidet vedtekter for FAU ved Smestad skole (sist redigert 14.6-
22). Vedtektene kan endres ved hvert årsmøte, og man oppfordres til å 
sette seg inn i vedtektene og spille inn, i forkant av dette.  
 

 
FAU 

6/ 22- 
23 

Valg av representanter til andre utvalg  
 
Samarbeidsutvalget:  
Esben Dybvik og Eileen Strand Rønning (vara) 
Thorstein Hernes med Pål Brekke Indregard (vara) 
 
Skolemiljøutvalget:  
Esben Dybvik  
Torstein Hernes  
Eileen Strand Rønning 
Pål Brekke Indregard (vara) 
 
Trafikkutvalg:  
Tina Friis Mogensen 
Silje Austad Skogen 
Remi Hytten 
 

 



KFU (Kommunalt foreldreutvalg) 
Ble ikke valgt, men FAU-leder stiller på første møte, og så velges det en 
representant neste gang.  

7/ 22-
23 

Møteplan for 2022/2023 
 
FAU-møter: 30.august, 4.oktober, 22.november, 10. januar, 21.februar, 
18.april.  
Møtene avholdes kl. 18.00 frem til jul. Det tas en vurdering da, om 
tidspunktet skal endres til senere enn 18.00.  
 
FAU-årsmøte: 30. mai 
 
Skolemiljøutvalget (SMU): 19. september og 20. mars (det er ytret behov 
for et møte til, som da blir midt imellom disse to).  
 
Samarbeidsutvalget (SU): Det er møter i SU i forlengelsen av 
skolemiljøutvalget, på samme dato.  

 
 
FAU-leder 

8/ 22-
23 

17.-mai 
 
Lisbeth orienterer om tidligere praksis på Smestad. Det har vært ulik 
praksis tidligere. Akkurat nå står man i en situasjon der man ser at færre og 
færre deltar i toget. 2022 hadde ingen felles feiring ved skolen. Rektor 
ønsker veldig at skolen kan samarbeide med FAU om å få til en god 
tradisjon igjen, slik at elever deltar i barnetoget.  
 
Skolen har erfaring med en frokost, der 60 elever deltok. Men det var 
blandede tilbakemeldinger på dette. Skolen må samarbeide med FAU og 
elevene, dersom man skal få til en god tradisjon på dette. Man ser til 
Åretta og den tradisjonen som er etablert der. Hvor de i mange år har fått 
til godt oppmøte ved sin felles frokost.  
 
Skolen ønsker å få til et felles opplegg, som en motvekt til 
champagnefrokostene som vokser frem.  
 
Skolen gir lønnskompensasjon til de lærere som deltar i barnetoget.  
 
Konklusjon:  
Spørsmålet om foreldrene ønsker FAU, og hvordan man kan samarbeide 
om dette, tas opp ved høstens foreldremøter. Man skal da også se på 
hvilket trinn det er naturlig å gjøre ansvarlig for opplegget.  
 

Rektor, 
FAU og 
Elevrådet 

9/ 22- 
23 

Andre saker/orienteringer som kom opp i møtet 
 
Taushetsplikt: Man har taushetsplikt som representant i FAU. Det betyr i 
praksis at man aldri nevner navn, men snakker generelt om saker som er 
kommet inn. Der dette blir vanskelig, oppfordre man at hver enkelt går 
direkte til Lisbeth med saker og spørsmål (dette er for øvrig alltid en 
oppfordring). Se også på vedtekjer for FAU på Smestad, punkt 8. her vises 
det til paragraf 15-1 i opplæringsloven.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Økonomi: det er ikke økonomi knyttet til FAU, med mindre saken om 17-
mai fører til en tradisjon og derfor behov for økonomi.  
 
Informasjon om skoleball  
Foregår på 10.trinn.  
Det er skolens som styrer dette nå, og har samarbeid med foreldrene på 
10.trinn om dugnadsvakter; dørvakt, garderobevakt, servitører, 
opprydding. 
 
Elevene rigger sammen med lærerne på dagtid. Lærerne forbereder i 
samarbeid med elevene øving til dans, taler osv. De gjennomfører også 
kvelden med elevene. 
 
Til nå har det kostet ca kr 150,- pr pers som går uavkortet til innkjøp av mat 
og drikke den kvelden. Skolen betaler instruktør og lærerkrefter den 
kvelden. 
 
Evaluering av 10.trinns-ball, er ikke gjort (tips til FAU i år). Derfor er det 
ikke bestemt om ballet skal være i februar eller i juni.  
 
Tur på 10.trinn  
Er foreldrestyrt.  
 
Kontaktperson for elevrådet er Cato Mikalsen, trinnleder på 8.trinn.   
 
Leirskole er lovpålagt. Skolen velger selv hvilket trinn på ungdomsskolen 
som drar. Hele kommunen starta et prosjekt med Sjusjøen leirskole 
grunnet stramt økonomi (avtalen med dem er leirskole seint september). 
Avtalen med Sjusjøen går ut i høst, og skolen skal se på hvilket sted man 
skal inngå ny avtale med. Skolen prøver å få til en tur for årets 8.trinn i 
løpet av 2023.  
 
Saker til trafikkutvalget kan være: 
- Bruk av hjelm 
- Skyss til og fra andre steder enn skolen (når man ved tur, blir bedt om å 
møte opp/avslutte dagen andre steder enn på skolen) 
 

 
 
FAU 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rektor og 
FAU 

  


